
Møtereferat fra styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Astrid Svinsås 
Tid: 16.04.2023 kl. 18.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Tuva Sommerschild, Kine Bjørkvoll, 
Bård Erik Aasan, Astrid Svinsås. 
Ikke til stede: Bård Erik Aasan, Hilde Ofstad, Hege Størseth, Thea Marie 
Aftret, Astrid Gunnesmo. 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Referent: Kine Bjørkvoll 
 
Saksliste:  

26/23 Godkjenning av innkalling 
27/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte 
28/23 Post 
29/23 Budsjett 
30/23 Hindersøknader/spons 
31/23 Lagring av dokumenter 
32/23 Premier til klubbmesterskap 
33/23 Politiattester 
34/23 Eventuelt 
35/23 Nytt styremøte  
 
 

26/23 Godkjenning av innkalling  
Innkalling godkjennes. 
 
27/23 Godkjenning av referat  
Referat godkjennes. 
 
28/23 Post  
Orkland idrettsråd avholder møte 17.04.2023. Ragnhild prøver å komme seg på dette for å se 
hva det er, og om dette kan være noe for rideklubben å delta mer aktivt i. 
 
Mottatt info om at rekruttcup feltritt utgår på landsbasis, og det vil ikke deles ut pengepremier 
slik det ble gjort i 2022. Rideklubben opprettholder vår cup uavhengig av dette. 
 
Outlook legger mail som «lest» hos alle når noen er inne og ser på mailen. Det er vanskelig å 
ha oversikt over hva som er gjort noe med og ikke, så vi lager en mappe hvor alle mailene 
som er besvart legges. Kine lager mappe og rydder. 
 
Infomail er besvart av kun 2/100 medlemmer. 
 
29/23 Budsjett 
Bård Erik Aasan er ikke til stede. Styret arbeider videre med budsjettet som er tilsendt fra 
kasserer. Budsjettet anses som ferdig utarbeidet for 2023. 
 
30/23 Hindersøknader/spons 



Ingen har meldt seg til sponsorkomitè (spørsmål sendt ut til klubbens medlemmer på mail og 
på facebook). Ragnhild hører med Tone om de kan ta det sammen. Plan B er at styret må 
gjøre dette i samråd. 
 
Det er besluttet at klubben sponser lagdeltakelser fra klubben, samt litt større reiser. Dette kan 
klubbens medlemmer søke på midler til. Det må utarbeides statutter på dette. 
 
Ragnhild har sendt flere søknader. Ingen svar. Må ta seg en ringerunde.  
Orkland kommune har sponset 20.000,-. 
 
31/23 Lagring av dokumenter 
Eksterne harddisker til protokoller og referater – Kine skaffer.  
Ekstra kopi på mail. Protokoller må scannes direkte til klubbmailen under stevnet. 
 
Det må opplyses til sekretariatet at alle protokoller SKAL scannes. 
 
Alle politiattester må oppbevares på den eksterne harddisken. 
 
32/23 Premier til klubbmesterskap 
Høre med Horze om spons (Ragnhild). 
 
Styret vedtar at det skal premieres med ulldekken. Det kjøpes et dekken i 145 for selve dagen. 
Det etterbestilles vinnerdekken og broderes med riktig sponsor, etc. 
 
Vi må finne bedrifter som ønsker å sponse klubbmesterskapet. 
 
Ragnhild sender mail til Møller Bil, Astrid S følger opp sjefen sin. 
 
33/23 Politiattester 
De som ikke har ordnet seg med politiattest må gjøre dette snarest.  
 
34/23 Eventuelt  
Trenere: Styret ønsker å legge vekt på trenere i kretsen, og trenere som er medlemmer i 
klubben. Når vi skal ha gjestetrenere ser vi ut over kretsen. Ønsker meldes til grenansvarlig 
eller styret. Styret videresender eller snakker med grenansvarlig. 
 
Klubbtrening vs trener-ansvar. Dette må skilles. Hvem skal betaling gå til? Hvem har ansvar. 
Noteres til neste møte. 
 
Det er utarbeidet regnskap for de to første stevnene i år. Det første gikk vi litt i underskudd 
på, det andre gikk litt i overskudd. 
 
Innkjøp av tidtakersystem. Fått tilbud på system til 30.000 eks.mva. Styret beslutter at vi 
utsetter et eventuelt innkjøp til neste kalenderår. 
 
Feltrittstrening 
Vi har fått 10.000,- for å bruke på rekruttene til feltritt. 
Kom og prøv, klubben sponser treningsavgift. Må skje før 18.mai. 
Hvor mye penger som gjenstår, avgjør om vi tar en runde til før klubbmesterskapet. 
Kine hører med Ellen. 



 
Klubbtrening 
Hvilke kriterier skal vi sette for å kunne kalle det ei klubbtrening? Dialog må opprettes 
mellom klubb og trenere på dette. 

• Sosialt for klubbens medlemmer. 
• Muligheter for å sette inn hest for de som kommer tilreisende (kreves at deltaker 

møkker). 
• Hva tenker eier om områdeleie? Enkelte av deltakerne står allerede oppstallet. 

Sak overføres til neste styremøte. 
 
Sosialt samvær for klubbens medlemmer.  
14.mai. Muligheter for å grille hos Ellen? (området ligger lett tilgjengelig for de fleste). 
Sommeravslutning, medlemsmøte og grilling. Kjepphestkonkurranse? Ingen konkurranse med 
hest. Idemyldring, hva vil medlemmene ha? Ponniridning for de minste? 
 
Kari arrangerer banetrening fredag før dressurstevne 09.juni. 
 
Det er kommet inn spørsmål om utsendelse av medlemslister. Styret har ikke mandat til å 
sende ut medlemslister med telefonnummer og mailadresser. 
  
35/23 Nytt styremøte  
Søndag 21.mai kl.18 hos Ragnhild. 
 
 
Kine Bjørkvoll 
 
 
 
Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
Sponsormidler Søke hos Møller Bil Mail: Ragnhild,  

Oppfølging: Astrid S 
E-post Rydde og få bedre oversikt. Kine 
Spons av medlemmers 
deltakelse i lag etc. 

Utarbeide statutter Overføres til neste styremøte 

Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Lagring av 
dokumenter/protokoller 

Kjøpe ekstern harddisk Kine 

Spons Høre med Horze om 
vinnerdekken (145, ull) til 
premieutdeling. 

Ragnhild 

Politiattester Søkes på politiet.no Alle som mangler 
Klubbtrening feltritt, rekrutt Hør med Ellen Kine 
Medlemsmøte/grilling 
14.mai 

Hør med Ellen om område Kine 

Klubbtrening vs trener Ansvarsfordeling Overføres til neste styremøte 
Klubbstevne/juleavslutning  Sak overføres til et senere 

møte 



Trenere Pether Marksne Hege sjekker pris og 
tilgjengelighet. 

Trenere Sjekke nettverk hos 
klubbens medlemmer på 
face. 

Ragnhild 

 
 


